
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 28/12/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Εγκαταλειμμένα κτήρια στην πόλη της Αμφιλοχίας»  
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Τεράστιο κίνδυνο για την ασφάλεια των πολιτών αποτελούν τα εγκαταλελειμμένα 
κτίσματα, που βρίσκονται διασκορπισμένα στην πόλη της Αμφιλοχίας, όπως 
διαμαρτύρονται κάτοικοι και επαγγελματίες της πόλης. Τα εν λόγω αποτελούν πρώτης 
τάξεως κίνδυνο για τη Δημόσια Ασφάλεια, κατά τις διαμαρτυρίες των τελευταίων. Η 
κατάσταση με τα κτήρια αυτά φαίνεται να έχει παγιωθεί, κυρίως, λόγω της αδιαφορίας 
των ιδιοκτητών τους, και όχι μόνο. Πολύ συχνά, τόσο η οικονομική αδυναμία των 
ιδιοκτητών για αξιοποίηση ή συντήρηση αυτών των κτηρίων, όσο και το καθεστώς μιας 
πολυδιασπασμένης συνιδιοκτησίας, όπου είναι απούσα η δυνατότητα για επιμερισμό του 
σχετικού κόστους, είτε λόγω αδιαφορίας ορισμένων εκ των ιδιοκτητών, είτε ακόμα και 
λόγω αφάνειας αυτών, είναι οι αιτίες για την παραμέλησή τους. Συγκεκριμένα, προ 
ημερών, όπως μας κατήγγειλαν ντόπιοι, σοβάδες από εγκαταλελειμμένο κτήριο έπεσαν 
σε πεζόδρομο, την ώρα που κινούνταν πεζοί, ευτυχώς, χωρίς να τραυματίσουν κανένα. 
Παρόμοια περιστατικά έχουν καταγγείλει περίοικοι, που ζουν κοντά σε τέτοια κτήρια. 
Επιπρόσθετα, διάχυτος είναι ο κίνδυνος για τη Δημόσια Υγεία στην τοπική κοινωνία, από 
τα τρωκτικά που έχουν συσσωρευτεί μέσα στα ανωτέρω κτήρια, όπως μας ενημερώνουν 
οι κάτοικοι της Αμφιλοχίας. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Έχετε την πολιτική βούληση να διεξάγετε μια συστηματική απογραφή των 

εγκαταλελειμμένων κτηρίων της Αμφιλοχίας και να προχωρήσετε στην κατεδάφιση 

εκείνων εκ των ανωτέρω που κρίνονται ετοιμόρροπα και μη επιδεχόμενα επισκευής, 

πρωτίστως, για λόγους Δημόσιας Ασφάλειας;  

 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://www.agriniopress.gr/amfilochia-kindynos-gia-perastikoys-apo-egkataleimmena-

akinita/  
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